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Subject: RE: Rioolwaterdata VWS

Received: Thur 9/10/2020 4:00:48 PM

Beste [EXER
Dank voor de scenario's! Ik stuur ze door naar ElEgen zal ook aangeven dat er nog geen gedegen afstemming mogelik is geweest en

dat het niet verder verspreid mag worden.

Ik stuur zo nog een (korte) agenda.

Groet

-----Qorspronkelijk bericht-----

Van: REEXECN SRE @acenmass n>

Verzonden: donderdag 10 september 2020 17:37

@minvws.nl>

< @rivm.n>;IENECIENEE @uvw.ni>; IEEEDEEE@uvw ni
Onderwerp: RE: Rioolwaterdata VW

Zie bijgaand vanuit de Unie het resultaat van de ambtelijke verkenning naar intensiveringsscenario's. Wij hebben dit zowel uitgeschreven,
als samengevat in 3 sheets voor het gesprek van morgen. Wij nemen aan dat jij de verspreiding naar E verzorgt.
In de korte tijd is gedegen bestuurlijke afstemming nog niet mogelijk gebleken. Dat is wel nodig voor bestuurlijk commitment. Op basis van

de bespreking van morgenmiddag zullen wij begin volgende week met de waterschapsbestuurders terugkoppelen.

Tot morgen en nog een fijne avond.

Hartelijke groeten,

-----Qorspronkelijk bericht-----

Van: IRMREKECRNN) JERE @invws i>

Verzonden: woensdag 9 september 2020 20:31

ERE @uvw.nl>
AN @aaenmaas.nl>

Onderwerp: RE: Rioolwaterdata VWS

HIE

Dank voorje update! Ik wacht even af.

Groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:IEETINSED @uvw.n| <IEEECEE@uvw.nl>>
Datum: woensdag 09 sep. 2020 8:28 PM

@minvvsom minus ni->

@aaenmaas.nl< 5.1.28 @aaenmaas.nl>>

Morgen spreken we de resulaten met onze bestuurder door en daarna komt het zsm naar jullie.

Van: INSEE) EEG ins nl>

Verzonden: woensdag 9 september 2020 09:55



195320
Aan: IEEEEETINN -JIERETN @ aaenmaas ni>;INANE-EXED@uvw ni>
cc: 5.1.2 JEEEZ@minvws.nl>
Onderwerp: RE: Rioolwaterdata VWS

Dank voor onderstaand bericht over de rioolwaterdata. Ik kan me voorstellen dat het een hele organisatie is!

Ik ben bezig met het opstellen van een agenda voor het overleg van aanstaande vrijdag en vroeg me af of er vanuit jullie kant nog andere

agendapunten zijn en of jullie ook al de scenario's voor de opschaling kunnen delen, zodat we voorbereid het gesprek in kunnen gaan.

Hebben jullie aanvullende agendapunten? En wanneer zouden jullie de scenario's met ons kunnen delen?

Indien de scenario's niet eerder dan tijdens de vergadering gedeeld kunnen worden, is dat vanzelfsprekend ook geen probleem, maar

vanwege de voorbereidingstijd wel even handig om te weten.

Alvast dank voor jullie reactie!

Groet

Van: IEE @ aaenmaas.n| <JENETII @2aenmaas.nl>>

minvws.nl>>

;Sr —

derwerp: Re: Rioolwaterdata VWS

zest IEEE
Op basis van ons overleg zijn wij vol aan de slag. Eerste stap is / was opschaling naar 300+ wekelijks. Dat kostte al de nodige

inspanningen en zijn de waterschappen en lab's nu fink mee aan de slag. Parallel werken we met een team aan de scenario's. Doel is om

jullie voor ons averleg van 11 september een voorstel te presenteren. Zal krap voor de 11e zijn dat we aan jullie kunnen aanreiken. Alles

is daarvoor opgelijnd, maar is nu met hoge tijdsdruk. Het werkt goed dat er nu een rechtstreekse vraag vanuit VWS ligt richting de

waterschappen, maar hadden die vraag en afstemming graag eerder gehad zodat wij jullie eerder konden berichten. Nu in 2,5 week in de

hoge drukpan, wel met grote betrokkenheid van schappen, STOWA en Lab's. Ben ervan overtuigd dat we goede en bruikbare scenario's

kunnen voorleggen...

Hartelijke groeten,

M

E

IEEE @aaenmaas.nl<JBIEIEEE@aacnmaasn>

Op 1 sep. 2020 om 18:46 heeftIEEE) EE @minvws.n|BEGEGIEEEZI@minvws.nl>> het volgende geschreven:
?
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Ruim een week geleden heb ik jullie het verslag van ons overleg gestuurd en ik vroeg me af of jullie hier nog op- of aanmerkingen hadden.

Verder ben ik natuurlijk erg nieuwsgierig hoe het staat met de rioolwaterdata en de mogelijke scenario's om het verzamelen van deze data

op te kunnen schalen.

Kunnen jullie hier al informatie over delen?

Groet

Team coronadashboard


